
Referat af bestyrelsesmøde d. 29. januar 2014 
i Ejerforeningen Nordstrand 
 
Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Helmuth Andersen 
 
Deltagere var 
Formand:   Helmuth Andersen, nr. 9, 2. th. HA 
Kasserer:   Kasper Bang-Petersen, nr. 9, 1. th. KBP 
Medlem:  Erik Madsen, nr. 15, st. tv. EM 
Suppleant:   Jesper Guldbæk Iversen, nr. 7, 2. tv. JGI 
Suppleant:   Jeppe Vistisen, nr. 5, 2. th. JV 
 
Omdeling af referat 

• Pr. Mail til alle ejere, på nær Karstens nr. 9, st. tv. 
• Opsat på opslagstavle i fælles areal i opgange nr. 5-7-9-15 
• Foreningens hjemmeside. www.ef-nordstrand.dk 
 
 
1. 

Valgt til referent blev JV. HA til dirigent. 
 
2.  
Der var enighed om at bestyrelsen af hensyn til planlægning, fremover på mødet, aftaler hvor 
næste bestyrelsesmøde afholdes. Næste møde afholdes hos EM. 
 
3. 
Bredbånd Nord begynder i midten af februar at grave fiber ned langs Lindholm Brygge. Det 
betyder bl.a. at alle ejerforeninger i området, herunder EF Nordstrand, får mulighed for at få 
internet og TV igennem fiber. JV var til stede til informationsmødet, og informerede 
bestyrelsen. Det blev aftalt at JV opstiller en prissammenligning mellem Stofa og Bredbånd 
Nord, således at bestyrelsen får grundlag for at vurdere om der skal indledes forhandlinger 
med Bredbånd Nord om tilslutning.  
 
For at ejerforeningen kan tilsluttes Bredbånd Nord, kræver det at min, 40% af foreningens 
medlemmer, dvs. 10 husstande, indgår aftale om abonnement. 
Mere information vil følge om disse muligheder. 
 
4. 

Kassereren, KBP, har meddelt at han stopper i løbet af 2014 grundet flytning. Det betyder 
at ejerforeningen skal have ny kasserer. 
 
Der er to muligheder.  
1) Enten skal en ny fra foreningen overtage kassererens arbejdsopgaver.  
2) Foreningen finder en ekstern kasserer, fx et firma der beskæftiger sig med 
ejendomsadministration. 
 
Foreningen har pt. ét tilbud på ca. 26.000 årligt for administration. Det svarer til ca. 1.000 
kr pr. lejlighed pr. år. Der arbejdes videre på at indhente tilbud. 
 
Der opfordres til at evt. interesserede i kassererposten, kontakter bestyrelsen. 



 
5. 

Der arbejdes pt. i bestyrelsen på at få etableret to eller flere gæste p-pladser. Der arbejdes 
med forskellige muligheder, tilbud og priser. Nærmere information vil følge. 
 
Nørresundby, 1. februar 2014 
Jeppe Vistisen, referent 


